
 

B.77 DAGSORDEN – GENERALFORSAMLING 
 
1. Valg af dirigent. 
 Dexter blev valgt. 
1a. Valg af 2 stemmetællere. 

Maytham og Andreas Højmark blev valgt. 10 stemmeberettiget mødt op, plus 
7 bestyrelsesmedlemmer. 

2.   Fremlæggelse, debat og afstemning af formandens beretning. 
            Godkendt. 

3.   Fremlæggelse, debat og afstemning af kasserens reviderede regnskab. 
            Spørgsmål fra Ismail omkring diverse udgifter. Her gav kasserer svar. 
            Godkendt. 

4.   Fastsættelse af kontingenter. 
            Fastholdelse af kontingent. Godkendt. 

5.   Debat og afstemning af vedtægtsændringer. 
Paragraf 5: Sekretær udgår. 
Godkendt. 
Paragraf 8: Ændring af tidspunkt for årlige generalforsamling. 
Godkendt. 
Paragraf 8c: Ændring i trækning af kontingent. 
Godkendt. 

6.   Debat og afstemning af stillede forslag. 
            Godkendt. 

7.   Fremlæggelse af budgettet for indeværende år. 
            Spørgsmål fra Ismail omkring negativ udvikling i salg i klubhus. Dette 
            skyldes at vi ikke kan spille vores 1. Seniorkampe på vores hjemmebane. 
            Godkendt. 

8.   Valg efter vedtægterne: 
På valg er: 
- Formand Daniel Hammer er på valg. Bestyrelsen indstiller Daniel 

Hammer for 2 år. 
Genvalg. 

- Bestyrelsesmedlem Tobias Henriksen er på valg. Tobias Henriksen 
vælger ikke at stille op til genvalg.  
Patrick Dexter Barkmann valgt. 

- Bestyrelsesmedlem Flemming Nielsen er på valg. Flemming Nielsen 
vælger ikke at stille op til genvalg. 
Ismail Abdi-Wahab Farah valgt. 

- Suppleanter Andreas Thomsen er på valg. Bestyrelsen indstiller Andreas 
Thomsen for 1 år. 
Genvalg. 

- Fri suppleant post på valg, da Nikolaj Gøttsch Elhede har overtaget 
Lykke Nygaard Clausens bestyrelsespost. 
Mikkel Zwinge valgt. 

9.   Valg af 2 revisorer. 
            Tobias Henriksen og Maytham Al-Aalwan valgt. 

10.  Valg af 1 revisorsuppleant. 
            Khadar Yusuf valgt. 



11.  Eventuelt. 
            Der blev spurgt fra Ahmed Mohamed omkring anskaffelse af nyt spillertøj. 
            Her gav bestyrelse svar, og henvendte sig til at vi kunne snakke videre om  
            dette efter generalforsamling. 


